
Beste griffie,

Wij hebben begrepen dat wethouder Kruijer gesprekken heeft gehad met verschillende bewoners uit
de wijk Waldervaart mbt de ontwikkelingen rondom het Centrumplan.
Graag zouden wij willen weten wat de huidige stand van zaken is.

Kan het Centrumplan Waldervaart op de agenda geplaatst worden ter bespreking in een OVV?

Met vriendelijke groet,
Merieke Bredewold W4U


